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Referat  
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 6. marts 2019 kl. 17-20 i 
mødelokalet ved børnehaveklasserne 
  

 
Tilstede: Lise, Claus, Mads, Thomas, Sussie, Ask, Storm, Niels, Kristian 
Afbud: Anne, Camilla 
 

1. Sandwich          10 min  
 

2. Godkendelse af dagsorden/referat       5 min 
Dagsorden og referat godkendt 

3. Økonomi – rengøringsbudget - orientering og videre plan    10 min 
Vedr. Rengøringsbudget i forlængelse af sidste møde  

a. Blankt afslag fra økonomi vedr. henvendelse om diskrepans ml. budget og reel udgift.  
b. Ledelsen løfter den op på næste dialogmøde ml. økonomi og forvaltning.  Dato: 11/4-

2017  
Generel orientering om planer for at prioritere de faglokaler, der kommer i fornyet fokus i forbindelse 
med justering af folkeskoleloven og arbejdet med praksisfaglighed (fx HDS, Bil, MUS) 
 

4. Elevrådet nyt – herunder anti-ryge kampagne - orientering   15 min 
Ny formand: Storm (da Babette har skiftet skole). Ej valgt ny næstformand ved samme anledning.  
Temaer fra elevrådsmøder:  

- Det gode fællesskab; fx: Hvordan kan vi være sødere mod hinanden og skabe god stemning 
fra morgenstunden 

- Hvordan kunne vi arbejde med ude-rummet som læringsrum.  
Orientering om, at fælleselevrådet taler meget om rygepolitik. Et landsdækkende og ikke mindst 
kommunalt tema, idet kurven for unges rygning er knækket og udviklingen desværre nu går i uønsket 
retning. Øvrige initiativer, der drøftes: Fælleskommunal sportsturnering 
 

5. Datafokus – elevfravær - orientering og dialog (bilag 1)    15 min 
Dårlige data; den stigende kurve i elevfraværet over de senere år, finder sin årsag i bedre mere 

præcis registrering, her under bedre systemer. Af andet bilag sandsynliggøres det, at vi ikke er helt i 

mål mht ensartethed. Det er værd at være opmærksom på, hvad målet med registreringen er. 

Hovedformålet, at sikre overblik, opmærksomhed og opfølgning ift elever, der måtte have 

bekymrende fravær.  Der er andre systemer end de digitale, der også lokalt viser sig effektfulde. 

Ingen synes at have grund til at antage, at lærere og pædagoger ikke skulle have udstrakt 

opmærksomhed på alle elever tilstedeværelse. Samtidig er det tydeligt, at der er et stykke vej til 

ensartet registrering, om end udvikling går i positiv retning. 

 der er ikke værd at bruge super lang tid på. 
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6. Datafokus – Forældretilfredshedsundersøgelsen.      45 min 
Databehandling, handleplan med inddragelse af børn, forældre og medarbejdere (Bilag 2)  
SB har forholdt sig til data på skoleniveau, og kan konkludere, at der generelt er meget positivt at 
hæfte sig ved, intet overraskende og urovækkende, men flere ting at forhold sig til og være 
nysgerrige på. Bestyrelsen indstiller til: 

a. Ledelsen lader teams forholde sig til data på årgangsniveau, til brug for senere: 
b. Dialog om det med kontaktforældre.  

i. et SBmedlem minder om, at skolen møder en lang række af krav fra mange 
sider, og indstiller, at resultatet af drøftelser ikke bliver en liste med flere krav 
til skolen, men at forældre også kommer på banen med et ”hvad kan vi gøre?”, 
så forældregruppe og medarbejdergruppe kan være sammen om at finde pege 
på hvad der går godt, hjvad man sætter pris på og forbedringsforslag under en 
overskrift alá: hvad kan vi gøre, hvad kan I gøre 

SB sender en besked kvittering for besvarelserne til forældregruppen (Lise og Niels udfærdiger 
skrivelsen)   
        

7. Pause – benstræk         10 min  
 

8. Planlægning af skoleåret 19/20. Lovgivning, proces, fagfordeling. Orientering 30 min 
Orientering om justering af folkeskoleloven. Skoleugens længde, nye fag- og timefordeling næste år 
og det følgende (især). Nye valgfagsbestemmelser. Obligatorisk 2-årigt valgfag (indenfor fagene HDS; 
BIL; MAD; MUS) med en prøve i 8. vil være gældende for nuværende 6. årgang. 
 
Der vil kunne blive brud for at prøve skolens idéer og forslag til lokal udmøntning af i SB-regi mht 
godkendelse af time- fagfordeling før næste ordinære møde.  
Vi har derfor besluttet et ekstraordinært SB-møde 28. marts kl. 16-17.  
Ref. note efter mødet: Det er ikke utænkeligt, at timingen er lidt off = for tidligt datosat ift workflow. 
Ledelsen giver melding i starten af uge 13, hvis der er behov for at skyde mødet et stykke ind i april, 
hvilket i referatudsendende stund, virker meget tænkeligt  
 

9. Aula – den nye kommunikationsplatform. Vi har en enestående mulighed for at generere en 
ensartet anvendelse på alle klassetrin. Information og handleplan.  30 min 

Gode meldinger fra Gladsaxeskolerne, der har prøvekørt Aula i betaversion.  
Orientering om vores implementeringsplan og setup for kapcitetsopbygning.  
Vigtigt, at vi får benyttet lejligheden til at tænke kommunikations- og kanalstrategi. Det har skolen 
naturligvis fokus på, og med SB vil kunne Ikke mindst ifm skole/hjem-samarbejdet.  
 

10. Eventuelt          5 min 
Orinetering om personlatilpasning ifm reduktion i antallet af Bh.kl. fra 3 til 2 i næste skoleår 


